
D66 heeft een paar technische vragen over het kernenbeleid. 
 
1. Zijn dit incidentele kosten?  
2. Is er (gedeeltelijke) dekking voor deze kosten gevonden, zo ja waar en hoeveel? 
3. Welke voor- en nadelen zijn er van uitstel van besluitvorming tot de begrotingsbehandeling?  
Toelichting op de laatste vraag: het gaat immers om een groot bedrag dat niet in samenhang met 
ander beleid wordt behandeld, terwijl de raad nog niet op de hoogte is of de meerjarenbegroting 
voldoende sluitend is. 


